

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT2730835

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
AETERNA ZENTARIS GMBH	01/15/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	PALADIN LABS (BARBADOS) INC.
Street Address:	WORTHING MAIN ROAD
City:	CHRIST CHURCH
State/Country:	BARBADOS
Postal Code:	BB15008
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	6544551
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(514)845-7874
Phone:	514-987-6242
Email:	desaulniers@robic.com
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the email attempt is unsuccessful.</i>	
Correspondent Name:	ROBIC
Address Line 1:	1001 SQUARE-VICTORIA, BLOC E -8TH FLOOR
Address Line 4:	MONTREAL, CANADA H2Z 2B7
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	013584-0188
NAME OF SUBMITTER:	GABRIELLE MOISAN
Signature:	/Gabrielle Moisan/
Date:	02/18/2014
Total Attachments: 4 source=Assignment - Paladin#page1.tif source=Assignment - Paladin#page2.tif source=Assignment - Paladin#page3.tif source=Assignment - Paladin#page4.tif	

ROBIC, MONTRÉAL, CANADA

**USA-CANADA-WORLDWIDE
CANADA-ÉTATS-UNIS-MONDIALE**

CESSION / ASSIGNMENT

Les soussignés (le soussigné):

The undersigned:

AETERNA ZENTARIS GMBH

dont les adresses complètes sont (l'adresse complète est):

whose full post office addresses are (address is):

Weismuellerstrasse 50, D-60314 Frankfurt/Main, GERMANY

En contrepartie de bonne et valable considération dont réception est accusée et quittance donnée pour autant en faveur de:

In consideration of good and valuable considerations the receipt of which is acknowledged and release is given in favour of:

PALADIN LABS (BARBADOS) INC.

(ci-après appelé cessionnaire)

(hereinafter referred to as the assignee)

dont l'adresse postale complète est:

whose full post office address is:

Worthing Main Road, Christ Church, BB16008, BARBADOS

vendons, cédon, et/ou transférons (vends, cède et/ou transfère) et/ou confirmons (confirme) la vente, la cession et/ou le transfert par les présentes audit cessionnaire, tout notre (mon) intérêt au Canada, aux États-Unis et partout ailleurs à travers le monde, dans et à l'invention afférente à:

do hereby sell, assign and/or transfer and/or confirm such sale, assignment and/or transfer to the said assignee all our (my) right, title and interest in the United States, Canada and everywhere else throughout the world, in and to the invention entitled:

**SOLID PHARMACEUTICAL COMPOSITIONS CONTAINING MILTEFOSINE FOR ORAL
ADMINISTRATION IN THE TREATMENT OF LEISHMANIASIS**

telle que décrite en détail et/ou revendiquée:

as fully described and/or claimed:

dans la/les demande(s)/brevet(s) stipulé(s) dans la Liste de Brevets intitulée "Annexe A" dont nous joignons copie à ce document

in the patent(s)/applications(s) featured in the here enclosed Patent List entitled "Annex A"

et tous nos (mes) droit, titre et intérêt correspondants dans et à tout brevet qui peut en découler au Canada, aux États-Unis ou ailleurs.

and to all our (my) corresponding right, title and interest in and to any patent which may issue therefor in the United States, Canada or elsewhere throughout the world.

Nous nous engageons (je m'engage) également à signer tous les documents et formulaires qui pourraient s'avérer nécessaires pour déposer d'autres demandes au Canada, aux États-Unis

We (I) further agree to execute all the Forms and papers that may be necessary to file other applications in the United States, Canada and everywhere else throughout the world, on the

et ailleurs dans le monde sur cette invention ou sur toute invention décrite dans la demande et/ou brevet, au nom du cessionnaire.

Nous nous engageons (je m'engage) aussi à communiquer au cessionnaire ou ses représentants tous faits concernant cette invention et dont nous avons (j'ai) connaissance; à faire toute déclaration nécessaire, et de façon générale à faire tout ce qui est possible pour aider le cessionnaire, son (ses) successeur(s) et cessionnaire(s), à obtenir et mettre en oeuvre la protection appropriée pour ladite invention au Canada, aux États-Unis et partout à travers le monde.

Nous donnons (je donne) le pouvoir à la firme ROBIC, CENTRE CDP CAPITAL, 1001, Square Victoria - Bloc E - 8^{ème} Étage, Montréal, Québec, CANADA, H2Z 2B7, d'insérer d'autres informations, tels la date d'exécution, ou le numéro de la demande et la date de dépôt de la demande lorsque ces informations seront connues.

La présente cession est régie et interprétée conformément aux lois du Québec et aux lois du Canada qui s'y appliquent.

En cas de contradiction entre la version française et anglaise des présentes, le sens qui convient le plus à la matière des présentes doit être celui applicable. Les termes susceptibles de deux sens doivent également être pris dans le sens qui convient le plus à la matière des présentes.

above invention or any invention described in said application(s) and/or patent(s), in the name of the Assignee.

We (I) also agree to communicate to the Assignee or his representatives any facts known to us (me) respecting said invention, make all rightful oaths and generally do everything possible to aid said Assignee, its (his) successors and assignees, to obtain and enforce proper protection for said invention in the United States, Canada and everywhere else throughout the world.

The undersigned hereby grant(s) the firm of ROBIC, CENTRE CDP CAPITAL, 1001, Victoria Square - Bloc E - 8th Floor, Montreal, Quebec, CANADA, H2Z 2B7, the power to insert further identification such as the execution date, or the application number and the filing date of the application when known.

This assignment shall be governed by and construed in accordance with the applicable laws of the Province of Quebec and Canada applicable therein.

In case of contradiction between the English and French versions, the meaning that best conforms to the subject matter of this agreement shall apply. Words susceptible of two meanings shall also be given the meaning that best conforms to the subject matter of this agreement.

SIGNÉ à/
SIGNED at Frankfurt am Main Germany
(Ville/City) (Province) (Pays/Country)

Ce/
This 15 jour de/
(jour/day) day of January 2009
(mois/month) (année/year)

TÉMOIN / WITNESS

[Signature]
Nom complet/
Full name: Annette Raschke
Patents & Trademarks

Par/By: AETERNA ZENTARIS GMBH

[Signature]
Nom complet/
Full name: Prof. Dr. Jürgen Engel
Matthias Seeber
Titre/Title Managing Directors

LU ET APPROUVÉ / READ AND APPROVED

* SIGNÉ à/
* SIGNED at Montreal Quebec Canada
(Ville/City) (Province) (Pays/Country)

Ce/
This 22 jour de/
(jour/day) day of June 2009
(mois/month) (année/year)

Par/By: PALADIN LABS (BARBADOS) INC.

[Signature]
Nom complet/
Full name: Jordan R. Goodman
Titre/Title: C.E.O.

ANNEX A
PATENT LIST

Patent Family 98/01 PH

SOLID PHARMACEUTICAL COMPOSITIONS CONTAINING MILTEFOSINE FOR ORAL ADMINISTRATION IN THE TREATMENT OF LEISHMANIASIS

COUNTRY	APPLICATION NUMBER	APPLICATION DATE	PATENT NUMBER
Belgium	98904412.5	01/22/1998	— EP 1051159 B1
Brazil	PI9814772-2	01/22/1998	BR 9814772
Canada	2.318.260	01/22/1998	CA 2.318.260
Germany	98904121.5	01/22/1998	DE 69804865D1
Spain	98904121.5	01/22/1998	ES 2175663T T3
France	98904121.5	01/22/1998	— EP 1051159 B1
Greece	98904121.5	01/22/1998	GR 3039883
India	121/cal/98	01/22/1998	IN 187028
Italy	98904121.5	01/22/1998	— EP 1051159 B1
Kenya	PCT/EP98/00345	01/22/1998	—
Monaco	20020088	01/22/1998	— EP 1051159 B1
Mexico	PA/a/2000/005298	01/22/1998	MX 223883
Portugal	98904121.5	01/22/1998	PT 1051159
Sudan	PCT/293/00/SD	01/22/1998	PCT/SD/282
USA	09/624.890	01/22/1998	US 6/544.551